
 

BR.0002.10.2011  

P R O T O K Ó Ł  NR   XII/11 
Z XII SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w dniu 24 listopada 2011r.  
 

 

Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare Ba-

bice ul. Rynek 21 

Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   

Rozpoczęcie obrad:  godz. 15:00 

Zakończenie obrad: godz. 17:00 

Stan radnych:  15 

Obecnych na sesji:  15  

 

W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek      Wójt Gminy 
2. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy   
3. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy 
4. Agata Zawadzka-Kowalska    Radca Prawny 
5. Kazimierz Steć     Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego 
6. Jolanta Pieńkowska   Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji Gminy 
7. Barbara Komór  Kierownik Referatu Podatków i Ewidencji Dzia-

łalności Gospodarczej   
8. Adolf Jarkowiec    Kierownik Zespołu Obsługi Finansowej Oświaty  
9. Wanda Morawska Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania Pro-

blemów Alkoholowych 
10 . Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
 

1. Otwarcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady XII sesji Rady Gminy Stare 

Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 11 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 

gminy może obradować i podejmować uchwały. 

Powitał gości, sołtysów i radnych.  

 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek ob-

rad. Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad? 

 

Nie złożono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy. 
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4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży 

napojów alkoholowych na terenie gminy Stare Babice. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy Do-

mowej na rok 2012. 

8. Informacja o realizacji zadań oświatowych Gminy Stare Babice w roku szkolnym 

2010/2011 

a) podjecie uchwały 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia narusze-

nia prawa uchwałą Nr VIII/55/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 30 czerwca 2011r. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Klaudyn. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji celów stra-

tegicznych przyjętych w Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Stare Babice do roku 

2020. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Stare Babice z 

organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003r o działalności pożytku i  o wolontariacie na rok 2012. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Starych 

Babicach w drodze bezprzetargowej. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Latcho-

rzewie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad udziela-

nia dotacji celowej spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i 

sposobu jej rozliczania. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nie-

ruchomości. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych i 

zwolnień w tym podatku. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i de-

klaracji podatkowych. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  skargi na działalność Wójta Gminy. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2011r. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Stare Babice na lata 2011-2020 

24. Zapoznanie radnych z wystąpieniem pokontrolnym  z kontroli kompleksowej przepro-

wadzonej przez Regionalna Izbę Obrachunkową. 

25. Zapoznanie  radnych z protokółem Komisji Rewizyjnej z kontroli  dotyczącej wykorzysta-

nia dotacji gminnej dla Gminnej Spółki Wodnej „Babice”. 

26. Zapytania radnych. 
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27. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

28. Wolne wnioski i informacje 

29. Zakończenie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokółu z XI  sesji Rady Gminy. 
 

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z XI sesji rady gminy 10 głosami „za”, przy  

obecności 11 radnych (1 radny nie brał udziału w głosowaniu).  

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− przekazał Wójtowi, Dyrektorom Przedszkoli, kierownikowi Zespołu Obsługi Finansowej 

Oświaty protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli dotyczącej analizy kryteriów przyjmowa-

nia dzieci do gminnych przedszkoli w celu wykorzystania służbowego, 

− przekazał Prezesowi Sądu Okręgowego uchwałę Nr XI/82/11 Rady Gminy w sprawie wy-

boru ławników  oraz dokumentację wybranych ławników, 

− otrzymał Uchwałę Nr 277/K/11 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

z dnia 11 października 2011r w sprawie orzeczenia nieważności uchwały Nr X/60/11 Rady 

Gminy Stare Babice z dnia 1 września 2011 r w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozli-

czania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania 

przedszkolnego, prowadzonych na terenie gminy Stare Babice oraz trybu i zakresu kon-

troli prawidłowości ich wykorzystania – uchwałę przekazał Wójtowi w celu przygotowa-

nia nowego projektu uchwały uwzględniającej ustalenia Kolegium Izby, 

− otrzymał Zarządzenie Nr 94/2011 Wójta Gminy w sprawie projektu uchwały budżetowej 

gminy Stare Babice na rok 2012 – Zarządzenie przekazał radnym i w celu omówienia pro-

jektu budżetu na rok 2012 zwołał na dzień 29 listopada na godz.15.00 wspólne posiedze-

nie Komisji, 

− otrzymał do wiadomości pismo skierowane do Starosty Powiatu Warszawskiego Zachod-

niego od mieszkańca Lipkowa , pismo dotyczy projektowanej drogi 11-6KDD w Lipkowie 

− otrzymał do wiadomości pismo skierowane do Wójta Gminy dotyczące nowej organizacji 

ruchu na ul. Łosiowe Błota 

− otrzymał z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie wnioski pokontrolne z kontroli 

kompleksowej, otrzymał od Wójta informację o sposobie realizacji wniosków pokontrol-

nych-  informacje przekazał radnym, temat ten znajduje się w dzisiejszym porządku ob-

rad, 

− otrzymał e-mail-a od mieszkanki Latchorzewa, e-mail dotyczy chęci zabrania głosu w 

punkcie „wolne wnioski i informacje” dzisiejszego porządku obrad, 

− zwołał wspólne posiedzenia Komisji, 

− podjął działania do zwołania XII sesji  Rady Gminy, 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
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Wójt przedstawił informację o pracy w okresie między sesjami. Poinformował, że: 

− brał udział w posiedzeniu PRZ, 

− uczestniczył w konferencji poświęconej zadaniom gmin wynikających z  nowej  ustawy o 

gospodarce odpadami komunalnymi, 

− przeprowadził naradę z Wójtem Gminy Leszno w sprawie zasad finansowania wspólnych 

linii komunikacji zbiorowej,  

− brał udział w posiedzeniu RN GPK Eko-Babice sp. z o.o., 

− podpisał aneks do umowy w sprawie dofinansowania projektu pt. „Dziedzictwo twórczo-

ści ludowej i artystycznej-kapliczki, krzyże, figury i obeliski w Gminie Stare Babice”  w ra-

mach LGD,  

− przeprowadził naradę z dyrektorem PGE Rejon Pruszków w sprawie odpłatności za 

umieszczenie opraw oświetleniowych na słupach energetycznych PGE,  

− brał udział w wyjazdowym posiedzeniu zarządu Międzygminnego Związku Kampinos, 

− uczestniczył w zebraniu mieszkańców Kwirynowa,  

− brał udział w Walnym Zebraniu Stowarzyszenia Obszar Metropolitarny Warszawy,  

− przeprowadził naradę z przedstawicielami ZTM w sprawach komunikacyjnych.  

− przez Zastępcę Wójta zostały podpisane dwa akty notarialne w sprawie sprzedaży nieza-

budowanych nieruchomości położonych w Klaudynie o nr ew. 841/5 i 841/6 o po-

wierzchni po 1305m
2
 zbyte za 294 425zł każda. 

 

Następnie Wójt  poinformował o wydanych zarządzeniach:  
Zarządzenie Nr 86/2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2011 rok.  

Zarządzenie Nr 87/2011  w sprawie zmiany Zarządzenia Nr 27/11 dotyczącego wykona-

nia uchwały budżetowej Gminy Stare Babice na 2011 rok w 

związku z Uchwałą Nr XI/83/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 

20 październik  

Zarządzenie Nr 88/2011  w sprawie wprowadzenia zmian w Zarządzeniu w sprawie " Za-

sad ( polityki) rachunkowości w Urzędzie Gminy Stare Babice"  

Zarządzenie Nr 89/2011  w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieru-

chomości przeznaczonych do najmu w drodze bezprzetargowej  

Zarządzenie Nr 90/2011  w sprawie ogłoszenia ustnego przetargu nieograniczonego na 

najem niezabudowanej nieruchomości gminnej  

Zarządzenie Nr 91/2011  w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare 

Babice na lata 2011-2020  

Zarządzenie Nr 92/2011  w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia ustnego 

przetargu nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości gmin-

nych 

Zarządzenie Nr 93/2011 w sprawie zasad eksploatacji samochodów służbowy  

Zarządzenie Nr 94/2011  w sprawie projektu uchwały budżetowej Gminy Stare Babice na 

2012 rok.  

Zarządzenie Nr 95/2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2011 rok.  

Zarządzenie Nr 96/2011 zmieniające zarządzenie w sprawie utworzenia w Urzędzie 

Gminy Stare Babice Stałego Dyżuru na potrzeby podwyższania 

gotowości obronnej państwa oraz uruchomienia gotowości 

obronnej państwa oraz uruchomienia realizacji zadań obron-
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nych wynikających z wyższych stanów gotowości obronnej pań-

stwa  
 
W dalszej części Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji. Poinformował, że Rada Gminy na XI sesji podjęła 15 uchwał, uchwały realizowane są 

następująco: 

- uchwała w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr 

VIII/55/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 30 czerwca 2011r.   

 - uchwała została przekazana wnoszącemu wezwanie, 
- uchwała w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych 

na terenie gminy Stare Babice    

- Nadzór Prawny Wojewody wniósł uwagi do uchwały, projekt nowej uchwały znaj-
duje się w porządku obrad,  

- uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udziela-

ne przez publiczne przedszkola prowadzone przez Gminę Stare Babice   

 - uchwała w trakcie realizacji, została opublikowana w dzienniku urzędowym,  
- uchwała w sprawie udzielenia wsparcia Gminie Izabelin w zakresie realizacji zadań edukacji 

publicznej   

 - zostało podpisane porozumienie między gminami, 
- uchwała w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych w miejscowości Janów  

- uchwała w trakcie realizacji, w trakcie przygotowania są wyrysy i wypisy z planu 
miejscowego celem złożenia wniosku w sądzie o założenie ksiąg wieczystych no-
wych działek, 

- uchwała w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa darowizny nieruchomości 

położonej w Klaudynie przy ul. Krzyżanowskiego   

- uchwała w trakcie realizacji, oczekujemy na rozstrzygnięcie Starostwa, obecnie 
postępowanie jest zawieszone na skutek odwołania osoby starającej się o zwrot 
nieruchomości,  

- uchwała w sprawie najmu części nieruchomości oznaczonej nr ew. 617/1 położonej we wsi 

Borzęcin Duży, stanowiącej własność gminy  

 - uchwała zrealizowana, 
- uchwała w sprawie nabycia gruntów w Lipkowie przeznaczonych pod drogę gminną   

- został podpisany protokół uzgodnień ze wszystkimi współwłaścicielami nierucho-
mości, są przygotowywane dokumenty do podpisania aktu notarialnego,   

- uchwała w sprawie najmu części nieruchomości oznaczonej nr ew. 34/4 i 32/4 stanowiącej 

własność gminy położonej we wsi Wojcieszyn   

 - w trakcie realizacji,  
- uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Warszawskiego Zachodniego z przeznaczeniem na organizację wypoczynku wakacyjnego dla 

dzieci ze środowisk polskich na wschodzie   

 - kwotę dotacji zaplanowano w projekcie budżetu na 2012r.,   
- uchwała w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu po-

stępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania   

 - uchwała wymaga zmiany, projekt nowej uchwały jest w porządku obrad, 
- uchwała w sprawie zawarcia porozumienia z Komendą Powiatową Policji dla Powiatu War-

szawskiego Zachodniego   

 - uchwała w trakcie realizacji, 
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- uchwała w sprawie wyboru ławników  

 - uchwała nie wymaga realizacji przez Wójta Gminy, 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2011r.  

- uchwała w trakcie realizacji, została przekazana do publikacji w dzienniku urzędo-
wym,  

- uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stare Babice na lata 

2011-2020   

 - uchwała w trakcie realizacji.  
 

Radny A. Kotwicki  poprosił o rozszerzenie informacji w sprawie spotkania z przedstawicie-

lami Zakładu Energetycznego w sprawie opłat i opraw oświetleniowych. 

Radny D. Sobczak spytał jakie będą zmiany w odbiorze odpadów komunalnych w 2012r.  

Poinformował Przewodniczącego, że podczas zebrania sołeckiego rozmawiał z mieszkańcami 

ulicy Agawy w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Łosiowe Błota i wszystkie niejasności 

zostały wyjaśnione.  

Radna B. Skrońska spytała jakie są ustalenia po spotkaniu z Wójtem Gminy Leszno w spra-

wie komunikacji.  

Radna J. Maj-Kowalska poprosiła o rozszerzenie informacji nt. spotkania w sprawie gospo-

darki odpadami komunalnymi 

Radny L. Poborczyk spytał czy można żądać od Zakładu Energetycznego opłat za posadowie-

nie słupów w drogach gminnych jeśli Zakład zażąda opłat za oprawy.  

 

Wójt następująco ustosunkował się do zadanych pytań: 

1. Odnośnie spotkania z PGE poinformował, że jest zbulwersowany postawą instytucji, PGE 

szuka dodatkowych dochodów i twierdzi, że gminne oprawy oświetleniowe wiszą na ich słu-

pach bez umowy. Dyrektor PGE spotkał się ze wszystkimi przedstawicielami gmin, informując 

że zostaną zaproponowane umowy. Zaznaczył, że zakład pobiera opłaty za wykorzystanie 

całej infrastruktury technicznej w części taryfy (tzw. przesył). Ponadto zakład policzył również 

słupy, które nie są ich własnością, według wyliczeń gmina zostałaby obciążona kwotą 50tys zł 

miesięcznie. Wójtowie i burmistrzowie z terenu powiatu a także innych gmin z Polski prote-

stują przeciwko takiemu działaniu PGE, ma nadzieję że te protesty będą skuteczne. Gmina 

pomagała zakładowi, wybudowała i przekazywała wiele stacji trafi i innych elementów a za-

kład przez wiele lat się wzbogacał. Odnośnie pytania radnego Poborczyka poinformował, że 

większość słupach usytuowana jest na gruntach gminnych lub innych właścicieli, nie wiado-

mo jak jest z tymi słupami, zostanie to sprawdzone i podjęte próby przeciwdziałania takim 

próbom PGE.  

2. W zakresie odbioru opadów komunalnych poinformował, że nowa ustawa wchodzi w życie 

w przyszłym roku i będzie 12 miesięcy na jej wdrożenie. Główną zmianą jest nałożenie na 

gminę obowiązku odbioru odpadów, a gmina będzie na mieszkańców nakładać opłaty, które 

będą wynikać z rozstrzygniętych przetargów, niewdrożenie określonych wymogów ustawy 

zagrożone jest wysokimi karami.  

3. Odnośnie spotkania w sprawie komunikacji poinformował, że sprawa dotyczy zmiany pro-

porcji odpłatności za wspólne linie, zostały wynegocjowane nowe proporcje tylko nie można 

tego sformalizować, ponieważ przedstawiciele gminy Leszno nie stawili się na spotkanie. 

Chciałby aby od nowego roku weszły w życie nowe uregulowania  i Leszno będzie płacić 

9.600zł za linie 719.  

 



Protokół Nr XII/11 
 

 

 

Strona  7 z 21 
 

 
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc 
sprzedaży napojów alkoholowych na terenie gminy Stare Babice  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Nadzór Prawny Wojewody wniósł uwagi do 

uchwały podjętej na poprzedniej sesji. Projekt nowej uchwały został uzgodniony z nadzorem. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 

o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie.  

 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw-

nym”, przy obecności 15 radnych (1 radny nie brał udziału w głosowaniu).  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/85/11 - w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprze-

daży napojów alkoholowych na terenie gminy Stare 

Babice  

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 11 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 2 gło-

sach „wstrzymujących się” przy obecności 15 radnych. 

 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilak-

tyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii  
i Przemocy Domowej na rok 2012 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na wspól-

nym posiedzeniu Komisji.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 
Radny L. Poborczyk złożył wniosek o zmianę treści punktu 4.9 na stronie 6 na następującą: 

„współpraca z policją i innymi osobami uprawnionymi do wykrywania i likwidowania niele-

galnych punktów sprzedaży i konsumpcji napojów alkoholowych oraz wykrywania dilerów 

narkotyków i zwalczania zjawiska narkomanii”.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnego L. Poborczyka o 

zmianę treści punktu 4.9. 

 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”, 

przy obecności 15 radnych.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 

o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie.  

 

Wniosek został przyjęty w jednogłośnie głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
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Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/86/11 - w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilak-

tyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Prze-

ciwdziałania Narkomanii i Przemocy Domowej na rok 

2012  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 
8. Informacja o realizacji zadań oświatowych Gminy Stare Babice w roku szkolnym 

2010/2011. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z art. 5a ust. 4 ustawy o systemie 

oświaty „Organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego przedstawia organowi sta-

nowiącemu jednostki samorządu terytorialnego informację o stanie realizacji zadań oświa-

towych tej jednostki za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminów”. 

Radni otrzymali pisemną informację.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek o nieod-

czytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie. 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.   
 

a) podjęcie uchwały  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/87/11 - w sprawie przyjęcia informacji o stanie realizacji za-

dań oświatowych za rok szkolny 2010/2011 Gminy Sta-

re Babice 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia na-

ruszenia prawa uchwałą Nr VIII/55/11 Rady Gminy  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 27 października wpłynęło od Pana 

Włodzimierza Zatorskiego wezwanie do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr VIII/55/11 z 

dnia 30 czerwca br. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego gminy Stare Babice. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

Komisji.  

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
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Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  

o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.   
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/88/11 - w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naru-

szenia prawa uchwałą Nr VIII/55/11 Rady Gminy Stare 

Babice z dnia 30 czerwca 2011r.    

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejsco-

wego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Klaudyn. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na wspól-

nym posiedzeniu Komisji. Zakłada przystąpienie do sporządzania zmiany planu uchwalonego 

w listopadzie 2010r. Radni otrzymali analizę dotycząca zasadności przystąpienia do sporzą-

dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu i zgodności  

przewidywanych rozwiązań z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków zagospodaro-

wania przestrzennego gminy.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  

o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.    
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/89/11 - w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowe-

go planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 

Klaudyn   

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji celów 

strategicznych przyjętych w Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Stare Babice do 
roku 2020. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sprawozdanie z realizacji celów strategicz-

nych przyjętych w Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Stare Babice do roku 2020 

zostało omówione na wspólnym posiedzeniu komisji. Nie wystąpiły żadne przesłanki uzasad-

niające potrzebę aktualizacji Strategii.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   
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Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  

o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy obecności 15 radnych 

(1 radny nie brał udziału w głosowaniu). 
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/90/11 - w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji celów 

strategicznych przyjętych w Strategii Zrównoważonego 

Rozwoju Gminy Stare Babice do roku 2020      

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Stare Babi-

ce z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 
rok 2012 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały podlegał konsultacjom spo-

łecznym, które odbyły się w terminie od 15 września do 15 października 2011r. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  

o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy obecności 15 radnych 

(1 radny nie brał udziału w głosowaniu).    
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/91/11 - w sprawie programu współpracy Gminy Stare Babice 

z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolonta-

riacie, na rok 2012   

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”, przy obecności 15 radnych.  

 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w 

Starych Babicach w drodze bezprzetargowej.. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada sprzedaż nierucho-

mości w Starych Babicach o nr 703/5 celem przyłączenia do działki 685/3. Na wspólnym po-

siedzeniu Komisji zgłoszono uwagę do uzasadnienia. Wyjaśnił, że trzeci akapit uzasadnienia 
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powinien brzmieć: „Właściciel działki nr 685/3 wystąpił z wnioskiem do gminy o odkupienie 

nieruchomości stanowiącej  po podziale działkę nr 703/5 o pow. 0,0122 ha …”  

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radny T. Szuba spytał gdzie położona jest działka objęta projektem uchwały.  

 

Wójt wyjaśnił, że jadąc ul. Pocztową od Rynku mijamy Pocztę, potem budynek magazynowo-

garażowy, dalej pomiędzy wschodnim wlotem skrzyżowania a rowem powstała niewykorzy-

stana działka i jest zasadne żeby ją sprzedać sąsiadowi.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/92/11 - w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Sta-

rych Babicach w drodze bezprzetargowej  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w La-

tchorzewie  
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie tej samej 

nazwy przedłużeniu ulicy Tomasza Zana. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/93/11 - w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Latcho-

rzewie  

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”, przy obecności 15 radnych.  

 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad 

udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania 
dotacji i sposobu jej rozliczania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada zmianę uchwały 

podjętej na poprzedniej sesji. Radni na wspólnym posiedzeniu Komisji otrzymali autopo-

prawkę do uchwały. Na wspólnym posiedzeniu Komisji zgłoszono uwagę do uzasadnienia. 

Zwrócił się o dokonanie zmiany w uzasadnieniu - w cytowanym fragmencie „40%” należy 

zastąpić „65%”. Ponadto poprosił o dopisanie na końcu uzasadnienia zdania: „Pozostałe 

zmiany są wynikiem konsultacji z Regionalną Izbą Obrachunkową.”  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie autopoprawkę. 

 

Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 

radnych.   

 

Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  

o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy obecności 15 radnych 

(1 radny nie brał udziału w głosowaniu).    
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/94/11 - zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad 

udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu po-

stępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 

rozliczania  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posie-

dzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. Komisja zaproponowała wzrost stawek 

podatku o 4,2% w stosunku do stawek obowiązujących w 2011 roku. Na wspólnym posie-

dzeniu Komisji innych propozycji. Stawki proponowane są następujące: 

1) od gruntów:  

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na sposób zakwa-

lifikowania w ewidencji gruntów i budynków -  0,67zł od 1 m² powierzchni,  

b) pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne, retencyjne lub elektrowni wodnych – 

3,93zł od 1 ha powierzchni,  

c) od pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności po-

żytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 0,34zł od 1 m² powierzch-

ni;  

2) od budynków lub ich części:  

a) mieszkalnych – 0,59zł od 1 m² powierzchni użytkowej,  

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkal-

nych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 16,67zł od 1 

m² powierzchni użytkowej; 

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowa-

nym materiałem siewnym – 8,76zł od 1 m² powierzchni użytkowej; 

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działal-

ności  leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – 3,96zł od 1 m² 

powierzchni użytkowej: 

e) od pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności po-

żytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 6,10zł od 1 m² powierzch-

ni użytkowej; 
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3) od budowli - 2% ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt. 3 i ust. 3-7ustawy z dnia 

12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rozwoju Gospo-

darczego i Budżetu o wzrost stawek podatku od nieruchomości o 4,2% w stosunku do stawek 

obowiązujących w 2011r.  

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek o nieod-

czytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie. 

 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy obecności 15 rad-

nych. (1 radny nie brał udziały w głosowaniu)  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/95/11 - w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości   

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transporto-

wych i zwolnień w tym podatku . 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posie-

dzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. Komisja zaproponowała wzrost stawek 

podatku o 4,2% w stosunku do stawek obowiązujących w roku 2011. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radny A. Kotwicki spytał czy koparka nie jest środkiem transportowym  

 

Wójt według niego jest to maszyna budowlana, która nie jest objęta podatkiem albo zalicza 

się do kategorii „inne”. Poinformował, ze zostanie to sprawdzone.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rozwoju Gospo-

darczego i Budżetu o wzrost stawek podatku od środków transportowych o 4,2% w stosunku 

do stawek obowiązujących w 2011r.  

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek o nieod-

czytywanie projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie. 
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Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/96/11 - w sprawie stawek podatku od środków transporto-

wych i zwolnień w tym podatku   

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wy-
miaru podatku rolnego  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada obniżenie ceny sku-

pu żyta do celów wymiaru podatku rolnego z 74,18zł za 1 decytonę do kwoty 40zł za 1 decy-

tonę 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/97/11 - w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wy-

miaru podatku rolnego   

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej  

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posie-

dzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. Komisja zaproponowała wzrost wynagro-

dzenia inkasenta do 25% pobranych i terminowo odprowadzonych kwot.  Poprosił o wpisa-

nie do projektu uchwały inkasentów: Adama Klimka i Wojciecha Wiśniewskiego  

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rozwoju Gospo-

darczego i Budżetu o wzrost wynagrodzenia inkasenta do 25% pobranych i terminowo od-

prowadzonych kwot.  

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  

o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, „za”, przy obecności 15 rad-

nych.    
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
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Uchwała Nr XII/98/11 - w sprawie opłaty targowej  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji 
i deklaracji podatkowych  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji wprowadzo-

no następujące poprawki do formularzy: 

1) w załączniku nr 1 „Informacja w sprawie podatku od nieruchomości”  

a) w polach 1 i 9 dopisano „*”,  

b) w polu 10 dopisano „**” 

c) na stronie 1 formularza dopisano objaśnienia:   

- *dotyczy osób prowadzących działalność gospodarczą lub zarejestrowanych po-

datników podatku VAT” 

- ** dotyczy osób fizycznych nieprowadzących działalności gospodarczej 

2) w załączniku nr 2 „Deklaracja na podatek od nieruchomości”  

 a) zmieniono termin składania z 15 stycznia na 31 stycznia 

3) w załączniku nr 4 „Dane o zwolnieniach podatkowych w podatku od nieruchomości”  

 a) na stronie 2 formularza dodano do tabeli wiersz „Inne” 

4) w załączniku nr 5 „Informacja w sprawie podatku rolnego”  

 a) w polach 1 i 9 dopisano „*” 

 b) w polu 10 dopisano „**” 

 c) na stronie 1 formularza dopisano objaśnienia:   

- *dotyczy osób prowadzących działalność gospodarczą lub zarejestrowanych podat-

ników podatku VAT” 

  - ** dotyczy osób fizycznych nieprowadzących działalności gospodarczej” 

5) w załączniku nr 8 „Dane o zwolnieniach i ulgach podatkowych w podatku rolnym”  

 a) na stronie 2 formularza w części C i D dodano do tabeli wiersz „Inne” 

6) w załączniku nr 9 „Informacja w sprawie podatku leśnego”  

 a) w polach 1 i 9 dopisano „*” 

b) w polu 10 dopisano **  

c) na stronie 1 formularza dopisano objaśnienia:   

- *dotyczy osób prowadzących działalność gospodarczą lub zarejestrowanych podat-

ników podatku VAT” 

  - ** dotyczy osób fizycznych nieprowadzących działalności gospodarczej” 

7) w załączniku nr 12 „Dane o zwolnieniach podatkowych w podatku leśnym” 

 a) na stronie 1 formularza dodano do tabeli wiersz „Inne” 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie autopoprawkę zgłoszoną do projektu 

uchwały.  

 

Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 

radnych.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 

o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/99/11 - w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i 

deklaracji  podatkowych  

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy obecności 15 radnych.  

 
21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność wójta 

gminy  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 8 września wpłynęła do Wojewody 

Mazowieckiego skarga na Wójta Gminy Stare Babice, Wojewoda zgodnie z Kodeksem postę-

powania administracyjnego skierował skargę do Rady Gminy. Zgodnie ze Statutem Gminy 

skargę skierował do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna wypracowała opinię 

w sprawie skargi. Skarga została uznana za bezzasadną. Radni otrzymali opinię. Opinia Ko-
misji Rewizyjnej stanowić będzie załącznik do uchwały. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radny K. Szuba zgłosił autopoprawkę do stanowiska Komisji Rewizyjnej, polegającą na dołą-

czeniu do stanowiska  Komisji Rewizyjnej pisma Wójta Gminy do Pana Gruchalskiego  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie autopoprawkę zgłoszoną do projektu 

uchwały.  

 

Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 

radnych.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 

o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/100/11 - w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy   

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych (1 radny nie brał udziału w głosowaniu).  

 
22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2011r.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada: 
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- zwiększenia dochodów o kwotę 131 953zł do kwoty 59 422 466zł 

- zwiększenie wydatków o kwotę 131 953zł do kwoty 60 109 144zł 

Radni na wspólnym posiedzeniu Komisji otrzymali autopoprawkę, która została omówiona 

przez Panią Skarbnik  

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały.  

 

Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 

radnych.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 

o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy obecności 15 radnych 

(1 radny nie brał udziału w głosowaniu).  

 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/101/11 - w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2011r.  

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy obecności 15 radnych.(2 

radnych nie brało udziału w głosowaniu)  

 
23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finan-

sowej Gminy Stare Babice na lata 2011-2020 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej doko-

nano zmiany dochodów i wydatków bieżących oraz wydatków majątkowych.  Radni otrzyma-

li autopoprawkę do projektu uchwały.  
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały.  

 

Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 

radnych.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek 

o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.   
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Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XII/102/11 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy na lata 2011-2020  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 
24. Zapoznanie radnych z wystąpieniem pokontrolnym z kontroli kompleksowej prze-

prowadzonej przez Regionalną Izbę Obrachunkową  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji radni 

otrzymali wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz odpowiedź Wójta 

na to wystąpienie. Mogli się z nim zapoznać (wystąpienie pokontrolne stanowi załącznik nr 

1 do protokółu, odpowiedź na wystąpienie pokontrolne stanowi załącznik Nr 2 do protokó-

łu).  

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie wystąpienia pokontrolnego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz odpowiedzi Wójta na to wystąpienie i poddał go pod 

głosowanie. 

 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy obecności 15 rad-

nych.  

 
25. Zapoznanie  radnych z protokółem Komisji Rewizyjnej z kontroli dotyczącej wyko-

rzystania dotacji gminnej dla Gminnej Spółki Wodnej „Babice” 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapoznał radnych z protokółem Komisji Rewizyjnej z 

kontroli dotyczącej wykorzystania dotacji gminnej dla Gminnej spółki Wodnej „Babice” (pro-

tokół stanowi załącznik nr 3 do protokółu).  

 

26. Zapytania radnych. 
 
Radny T. Szuba spytał czy w styczniu może zorganizować spotkanie z mieszkańcami w spra-

wie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Stare Babice  

 

Radny S. Sumka zwrócił się z propozycją podjęcia rozmów z Generalną Dyrekcją Dróg Krajo-

wych i Autostrad odnośnie przeniesienia punktu poboru opłat do granic naszego powiatu, co 

spowodowałoby przeniesienie transportu ciężkiego  z drogi nr 580 na nowo powstałą drogę.  

Ponadto zaproponował rozpoznanie tematu pozyskania funduszy na astrobazę. W woje-

wództwie kujawsko-pomorskim powstało wiele takich obiektów.  

 

Radny S. Lesisz zwrócił się do Wójta z prośbą o udostępnienie pomieszczenia w piwnicy bu-

dynku w celu zorganizowania zbiórki zbytecznych sprzętów lub rzeczy w celu przekazywania 

potrzebującym. Prowadził wstępne rozmowy na ten temat z panią Napurką.  

 

Radny D. Sobczak spytał czy znane są dalsze losy przebudowy ul. Sikorskiego, droga jest go-

towa do położenia ostatniej warstwy ścieralnej. Kierownik budowy poinformował, że decyzja 

w sprawie ostatniej warstwy zawisła w próżni, gdyż są różne stanowiska w tej kwestii.  
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Radna K. Gąsowska spytała czy linia L-18 będzie zawieszona po nowym roku., pytania w tej 

sprawie kierują do niej mieszkańcy.  

Radna A. Kaczurba spytała czy wiadomo coś w sprawie tzw. linii powiatowej.  

Ponadto poinformował, że mieszkańcy zwrócili się do Starostwa o usytuowanie przystanku 

autobusowego pomiędzy ulicami Karabeli a Hetmańską. Mieszkańcy nieprawidłowo zwrócili 

się w tej sprawie do Urzędu ale wniosek został zgodnie z przepisami przekazany do Staro-

stwa i przez dwa miesiące nie ma odpowiedzi. Spytała czy gmina może w jakikolwiek sposób 

wpłynąć aby mieszkańcy otrzymali odpowiedź.  

 

27. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt ustosunkował się do pytań następująco: 

- odnośnie spotkania z mieszkańcami Starych Babic poinformował, że jest możliwe zorgani-

zowanie go po feriach szkolnych, dodał że jest nowe podejście ze strony gminy w zakresie 

planów, ponieważ na przykładzie Klaudyna gmina popada w zobowiązania rzędu 1mln zł od 

każdego hektara, który zmienił przeznaczenie, sytuacja ta hamuje planowanie przestrzenne 

w gminie, dlatego muszą być przeprowadzone uzgodnienia z mieszkańcami aby zminimali-

zować odszkodowania,   

- odnośnie zmiany granicy punktu poboru opłat poinformował, że była inicjatywa burmistrza 

Milanówka aby w rejonie oddziaływania Warszawy (od Grodziska) nie były pobierane opłaty, 

nie pamięta co się udało osiągnąć jednak do węzła Konotopa musi być pobierana opłata a od 

węzła nie ma autostrady, jest to trudny temat jednak obiecał, że przy każdej okazji będzie 

zgłaszał ten postulat,  

- odnośnie budowy astrobazy stwierdził, że jest to cenna inicjatywa, gmina stara się wykorzy-

stać wszystkie kanały dofinansowania, jak się pojawią nowe możliwości to referat się tym 

zainteresuje, dodał że w jednym z projektów była próba wybudowania obserwatorium,  

- odnoście prośby radnego o udostępnienie pomieszczenia na magazynek do przeprowadze-

nia akcji charytatywnej stwierdził, że najlepszym rozwiązaniem byłoby zorganizowanie akcji 

w formie doraźnych wystawek, żeby nie obciążać nikogo odpowiedzialnością za stan maga-

zynu,  

- od początku były opóźnienia w realizacji ul. Sikorskiego, wykonawca ma słabe zaangażowa-

nie, gmina jest przeciwnikiem zakończenia inwestycji o tej porze roku, powinno się odczekać 

z warstwą ścieralną do wiosny, kiedy będą odpowiednie warunki, a do tego czasu otworzyć 

ruch na ten ulicy - taki postulat zostanie złożony na naradzie technicznej, możliwości oddzia-

ływania gminy są ograniczone, na radach technicznych przedstawiciele gminy są tylko postu-

latorem a nikt ze strony inwestora w nich nie uczestniczy, dodał że gmina wystąpiła do 

MZDW o zwrot kosztów dowożenia dzieci do szkoły w związku z przedłużonym terminem 

realizacji inwestycji,  

- autobus L-18 będzie jeździł stale, całkowicie dotowany jest przez gminę Izabelin,  

- w kwestii uruchomienia autobusu L-7 poinformował, że podpisywał dziś dokumenty zwią-

zane z uruchomieniem tej linii, uruchomienie opóźnia się z powodów innych gmin,  

- odnośnie przystanku na ul. Mościckiego stwierdził, że gmina może wspomagać mieszkań-

ców i wspólnymi siłami naciskać o zajęcia stanowiska.  

 

28. Wolne wnioski i informacje. 
 
Pani E. Gajewska mieszkanka Os. Latchorzew  poinformowała, że  
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- podczas jej przesłuchania przez mł. inspektora Rafała Wieczorka uzyskała informację, że jej 

sprawą ma się zająć Rada Gminy  

- domniemywa, że mogło dojść do usiłowania wykorzystania funkcji radnego do załatwiania 

spraw osobistych kilkorga mieszkańców lub spraw nie leżących w ustawowych kompeten-

cjach radnego, chodzi o radną J. Maj-Kowalską  

- sprawa, którą ma się zająć rada gminy jest sprawą z gatunku sąsiedzkich, mieszka w osiedlu 

sama z psem, który jest miksem amstafa i labradora a wygląda jak amstaf, w związku z tym 

ma mnóstwo uwag ze strony mieszkańców osiedla, że pies jest groźnym amstafem i musi 

nosić kaganiec, 

- Uchwała Nr VIII/56/07 Rady Gminy Stare Babice w sprawie regulaminu utrzymania porząd-

ku i czystości na terenie gminy odwołuje się do rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrz-

nych i Administracji w sprawie wykazu ras psów uznawanych za agresywne, w rozdziale 8 

Obowiązki osób utrzymujących zwierzęta domowe jest odesłanie do ras uznanych za groźne, 

przy czym w rozporządzeniu jest mowa o rasach nie o mieszańcach, a jej pies jest mieszań-

cem na co ma poświadczenie weterynarza, na liście nie ma amstafa, w związku z tym są róż-

ne utarczki miedzy nią a trzema rodzinami oraz zawiadomienia policji i sprawy sądowe. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że jest to sprawa prywatna i nie będzie punk-

tem porządku obrad, bo nie znajduje się w kompetencjach rady,   

 

Pani E. Gajewska dodała, że radna powiedziała w rozmowie prywatnej, że coś o tym słyszała, 

stąd jej domniemanie o możliwości wykorzystanie funkcji radnego.  Poruszyła także kwestię 

rozporządzenia w sprawie regulaminu utrzymania czystości… w rozdziale 8 § 19w punkcie b 

jest mowa, że do obowiązków właściciela nieruchomości należy uzyskanie zezwolenia wójta 

gminy na utrzymanie psa rasy uznanej za agresywną zgodnie z przepisami szczególnymi, co 

jest sprzeczne z rozporządzeniem MSWiA z 28.04.2003r. które w § 2 uchyla rozporządzenie 

MSWiA z 15.12.1998r.  w sprawie wykazu psów uznawanych za agresywne oraz warunków 

wydawania zezwoleń na utrzymywanie psa takie rasy. Stwierdziła, że rzecz ta należy do rady 

gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę o utrzymaniu po-

rządku i czystości na terenie gminy i przekazała ją do wykonania Wójtowi Gminy. jeżeli wójt 

po tym wystąpieniu dojdzie do wniosku, że jakiś zapis w tej uchwale jest nieprawidłowy to 

przedłoży projekt nowej uchwały   

 

Pani E. Gajewska dodała, że zgłaszała tę sprawę w zeszłym roku mailem i otrzymała odpo-

wiedź powołująca się na ustawę o ochronie zwierząt.  

 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że Wójt opiera się również na zdaniu radców praw-

nych, nie jest to jego samowola, uważa że po tym wystąpieniu Wójt jeszcze raz się przyjrzy 

sprawie.  

 

Pani E. Gajewska spytała czy musi jeszcze raz wystąpić czy jej mail wystarczy. 

 

Radna J. Maj-Kowalska odpowiadając Pani Gajewskiej w sprawie rozmowy telefonicznej, w 

której padło stwierdzenie, „że słyszała o sprawie Pani Gajewskiej” stwierdziła że należy ode-

brać to dosłownie, bo sprawa dotyczy więcej niż trzech rodzin, działań żadnych nie podej-
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mowała aby skierować sprawę do Rady Gminy, Pani Gajewska dotarła do jej osoby na zasa-

dzie skojarzeń. Zaapelowała do Pani Gajewskiej aby pisma do niej kierowała tylko jako do 

osoby prywatnej  

 

Wójt poinformował, że nie dostałem żadnego maila ani pisma. Jeżeli mail ma wszcząć spra-

wę to musi być przesłany na skrzynkę podawczą albo na urząd, gdyż urząd ma wiele skrzynek 

podawczych i nie wszystkie mają status aby nadać sprawie bieg. 

 

Sołtys E. Czerwonka spytała czy w nowym systemie odbioru odpadów komunalnych będą 

worki segregacyjnej i kiedy będzie jeździł autobus Łomianki-Ożarów.  

 

Wójt odpowiedział, że wymogiem ustawowym jest segregacja, w nowym systemie odbiór 

posegregowanych odpadów będzie tańszy. Odnośnie autobusu L-7 poinformował, że wszyst-

kie formalności zostały dopełnione ale nie zna daty jego uruchomienia. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że: 

- w miesiącu grudniu planuję sesję 16 grudnia  2011r.  

- w dniu 29 listopada o godz. 15:00 (najbliższy wtorek) odbędzie się wspólne posiedzenie 

Komisji, na którym omówiony zostanie projekt budżetu gminy na 2012r., poprosił radnych o 

szczególne przygotowanie się do tematu, ponieważ Wójt zaprosił do uczestnictwa kierowni-

ków gminnych jednostek organizacyjnych i kierowników referatów urzędu. 

Następnie przypomniał, że jeżeli są potrzebne informacje lub jakieś materiały dla radnego w 

związku z wykonywaniem mandatu radnego , radny powinien zwracać się do Wójta lub kie-

rownika jednostki organizacyjnej a nie do pracowników, Rada jest organem kontrolnym Wój-

ta i kierowników  jednostek i od tych osób może żądać wyjaśnień i informacji – sprawa ta 

także dotyczy różnych spotkań. Do  planów pracy Komisji należy umieszczać te tematy i za-

gadnienia, które wynikają z delegacji ustawowej że należą do kompetencji rady, przepisy 

ustaw wyraźnie rozgraniczają kompetencje rady i wójta jako organów gminy, rada gminy nie 

może wchodzić w kompetencje wójta czy kierowników jednostek organizacyjnych. 

 

29. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie XII 

sesji Rady Gminy Stare Babice. 
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